



捐款表格

Donation Form

- 本人願意捐助支持香港亞洲肝炎會，以幫助更多肝炎患者。
I would like to donate to Asiahep Hong Kong Limited, help the patients with liver diseases.

特此捐助 Here is my donation of :

HK\$100 HK\$500 HK\$1000 HK\$5000 Others HK\$ _____

(捐款港幣一百元或以上可憑收據在香港申請減免稅項。)

In Hong Kong, donations of HK\$100 or above are tax deductible with a receipt.)

捐款者資料 Donor's Information :

姓 名 Name : _____ (先生 Mr / 女士 Ms)

機構名稱 Organization (如適用 if appropriate) : _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

電話 Tel : _____ 電郵 email : _____

(* 以上資料只用作寄回捐款收據之用 *The information above is only for the purpose of send receipt*)

捐款方法 Payment Method :

- 劃線支票 Crossed Cheque 支票號碼 Cheque No. _____
抬頭請寫「香港亞洲肝炎會有限公司」
Please make the cheque payable to "Asiahep Hong Kong Limited"
- 直接存入「香港亞洲肝炎會有限公司」上海商業銀行 328-82-38380-5
Banked in Asiahep HK Ltd.'s account at Shanghai Commercial Bank LTD. 328-82-38380-5

- 請寄給我有關香港亞洲肝炎會的其他資料
Please send the information about Asiahep HK Ltd. to me

~ 謝謝您的慷慨支持 Thank you for your generosity! ~

請填妥捐款表格，連同支票或入數收據
寄回香港新界大埔全安路 11 號雅麗氏何妙齡那打素醫院 J 座 6 樓 76 室
Kindly please complete the form and mail to
Rm 76, 6/F, Block J, Alice Ho Miu Ling Nethersole Hospital, Tai Po, N.T.
together with the crossed cheque or Bank-in slip / ATM slip.
電話 Tel : 2689-2523